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No. 53599*

____

Canada
and

European Union

Agreement between Canada and the European Union on customs cooperation with respect 
to matters related to supply-chain security. Brussels, 4 March 2013

Entry into force:  1 November 2013, in accordance with article 9 
Authentic texts:  Bulgarian, Czech, Danish, Dutch, English, Estonian, Finnish, French, German, 

Greek, Hungarian, Italian, Latvian, Lithuanian, Maltese, Polish, Portuguese, Romanian, 
Slovak, Slovene, Spanish and Swedish

Registration with the Secretariat of the United Nations:  Canada, 25 April 2016
*No UNTS volume number has yet been determined for this record. Only the authentic English and French texts of the 

Agreement with the  are published herein. Other authentic texts of the Agreement are not published herein, in 
accordance with article 12 (2) of the General Assembly Regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the 
United Nations, as amended, and the publication practice of the UN Secretariat.

Canada
et

Union européenne

Accord entre le Canada et l'Union européenne sur la coopération douanière concernant les 
questions liées à la sécurité de la chaîne d'approvisionnement. Bruxelles, 4 mars 2013

Entrée en vigueur :  1er novembre 2013, conformément à l'article 9 
Textes authentiques :  bulgare, tchèque, danois, néerlandais, anglais, estonien, finnois, français, 

allemand, grec, hongrois, italien, letton, lituanien, maltais, polonais, portugais, roumain, 
slovaque, slovène, espagnol et suédois

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  Canada, 25 avril 2016
*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier. Seuls les textes authentiques anglais et français de 

l'Accord sont publiés ici. Les autres textes authentiques de l'Accord ne sont pas publiés ici conformément aux 
dispositions de l'article 12, paragraphe 2, des réglementations de l'Assemblée générale, en application de l'article 
102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé, et de la pratique dans le domaine des publications du Secrétariat.
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